



March 26, 2019

FOR IMMEDIATE RELEASE

### **Fenestration Canada Appoints Mike Bruno to Executive Committee**



Toronto, ON – Today, Fenestration Canada strengthens its leadership with the announcement that Mike Bruno, President of Everlast Group of Companies, has been appointed to sit on the Executive Committee of Fenestration Canada for the remainder of the 2018-2019 term of office.

“I am very pleased to have Mike on our Executive Committee. With his many years of experience and knowledge of the industry, he will be a great asset to assisting us in steering our Association in the right direction” says Jennifer Small, President of Fenestration Canada.

Members of the Fenestration Canada Board and Executive Committee identify opportunities to advance the door and window industry while also improving and expanding upon programs and services that support and benefit the profession and its members. With dedicated individuals and volunteers such as Mike, Fenestration Canada can continue to better serve its members and make a difference in the window and door industry.

26 mars 2019

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

### **Fenestration Canada désigne Mike Bruno au comité exécutif**



Toronto, ON – Aujourd’hui, Fenestration Canada renforce son leadership en annonçant que Mike Bruno, Président de Everlast Group of Companies., a été nommé pour siéger au comité exécutif de Fenestration Canada pour le reste du mandat 2018-2019.

«Je suis très heureux d’avoir Mike au sein de notre comité exécutif. Avec ses nombreuses années d’expérience et sa connaissance du secteur, il sera un atout majeur pour nous aider à orienter notre association dans la bonne direction », a déclaré Jennifer Small, présidente de Fenestration Canada.

Les membres du conseil d’administration et du comité exécutif de Fenestration Canada identifient les possibilités de faire progresser l’industrie des portes et fenêtres, tout en améliorant et en élargissant les programmes et services qui soutiennent et profitent à la profession et à ses membres. Avec des personnes dévouées et des bénévoles tels que Mike, Fenestration Canada peut continuer à mieux servir ses membres et à faire une différence dans l’industrie des portes et fenêtres.